
N-VA versterkt Ronse
Versterk jij mee?

Ronse is veranderd
Ronse is veerkrachtig
Al meer dan tien jaar zitten we mee in het stadsbestuur
Werken we keihard om onze stad welvarender en veiliger te 
maken
We koesteren onze identiteit en de verwezenlijkingen
Dat vormt onze sterke sokkel
Zo maken we onze stad groots en weerbaar voor de toekomst

We beleven uitdagende tijden
Dan zouden we de moed al eens laten zakken
en het geloof in de politiek verliezen

Onze toekomst, onze welvaart, onze veiligheid zijn echter niet 
vanzelfsprekend 
Dat moeten we verdedigen

Ronsenaars

Ons werk is niet af
Alleen lukt het nooit
Jij doet er toe
Wij zijn allemaal een deel van de oplossing
Laat ons daarom meer dan ooit de handen in mekaar slaan
Opkomen voor elkaar
Zorgdragen voor elkaar
We geven kansen, deze moeten ook worden gegrepen

We moeten ons inzetten voor onze stad
Niets wordt zomaar gegeven

Onze toekomst moeten we verdienen

Wij vragen niet zomaar uw stem, 
wij vragen uw engagement
Geloof in eigen kunnen
Neem uw verantwoordelijkheid
Focus op wat ons bindt
Laat ons samen bouwen aan de toekomst van onze stad

Samen zijn we tot veel in staat
Samen maken wij Ronse

Wij hebben ervaring en heel wat talent
Wij hebben een sterke visie voor Ronse
Wij hebben een doel voor de komende 6 jaar
Wij strijden voor onze stad
Wij vechten voor de Ronsenaars
Wij komen op voor u

Voor een versterkte veerkracht
Voor een versterkte politiek
Voor een versterkte samenleving
Voor een versterkte welvaart
Voor een versterkt Ronse

Want

N-VA versterkt Ronse

Bekijk onze video op www.versterktronse.be
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Ontdieseling treinen op de lange baan
De uitfasering van de dieseltreinen op spoorlijn 86, tussen Eeklo en Ronse, is opnieuw uitgesteld. Ze is nu voorzien voor 2034, 
liefst negen jaar later dan oorspronkelijk gepland. “Dieseltreinen zorgen voor vervuiling in de stadscentra, het is onbegrijpelijk 
dat een groene minister dit in stand houdt”, zegt David Vandekerkhove, N-VA-fractievoorzitter in de gemeenteraad in Ronse.

Met 2.195.295 treinkilometers per jaar is de treinlijn Ronse-Eeklo met voorsprong de drukst gebruikte niet-geëlektrificeerde spoor-
lijn. In februari 2021 vroeg de hele gemeenteraad om eindelijk werk te maken van de elektrificatie. We zijn 
nu bijna drie jaar verder. Tijdens de gemeenteraad wilden Groen en Vooruit echter geen positief advies geven 
aan het mobiliteitsplan van de vervoersregio, omdat er met geen woord werd gesproken over de ontdieseling. 
In plaats van telkens met de vinger naar het stadsbestuur te wijzen, zouden ze beter bij hun ministers op tafel 
slaan. Want het zijn hún ministers die daarover beslissen.

David Vandekerkhove Fractievoorzitter gemeenteraad

GRUP ‘Rond Ronse’ in laatste rechte lijn
Vrijdag 20 oktober 2023 was opnieuw een mijlpaal voor een 
betere ontsluiting van Ronse. De Vlaamse Regering keurde de 
volgende fase van het gewestelijk ruimtelijk uitvoeringsplan 
(GRUP) ‘Rond Ronse’ goed. 

Na het bepalen van het traject met een boordtunnel legt dit plan 
de contouren van het tracé vast. Daar ging heel wat onderzoek 
aan vooraf. Na advies van de Raad van State kan de regering de 
plannen definitief vaststellen. Er lijkt eindelijk licht aan het einde 
van de tunnel. Dit dossier kent een lange voorgeschiedenis. Het 
doortrekken van de N60 en de Zuiderring ligt al sinds 1977 op 
tafel. Tal van initiatieven draaiden op niets uit. In 2017 besliste 
toenmalig Vlaams minister van Mobiliteit Ben Weyts om de ont-
sluiting van Ronse hoog op de agenda te zetten. 

Evenwichtig plan
Om van bij de start het draagvlak en de kans op slagen te vergro-
ten, duidde de Vlaamse Regering ‘De Werkvennootschap’ aan als 
initiatiefnemer voor het participatief traject ‘Rond Ronse’. Men 
ging in dialoog met de verschillende overheden, organisaties uit 
het middenveld, actiecomités en experten. Daar werd heel wat 
denkwerk verricht. Wat nu op tafel ligt, is een evenwichtig en 
allesomvattend plan met aandacht en 
respect voor bereikbaarheid, verkeersvei-
ligheid, natuur en omgeving, landbouw 
en economie. Het biedt een antwoord op 
alle effecten voor de regio en versterkt 
onze streek. Men vrijwaart en bewaart 
zo een van de mooiste landschappen van 
Vlaanderen, de Vlaamse Ardennen.

Eedafl egging Davine Baert
Tijdens de gemeenteraad van 16 oktober legde Davine Baert 
de eed af als kersvers gemeenteraadslid. Op naar een nieuw 
avontuur…

Op bezoek bij unieke robot 
in AZ Glorieux
Soms is Ronse een echte voortrekker. Zo heeft AZ Glorieux een 
unieke robot. Uniek, want er zijn maar drie van in de Benelux. 
Wij brachten een bezoek aan deze indrukwekkende innovatie. 

ronse@n-va.be



Landschapspark Vlaamse 
Ardennen geeft kansen voor 
Ronse
De Vlaamse Regering erkende onze Vlaamse Ardennen als landschap-
spark. Een belangrijke stap om onze streek meer op de kaart te zetten. 
Pol de Mont en Omer Wattez, die op onze Geuzentoren voor het eerst 
spraken over de Vlaamse Ardennen, zouden ongetwijfeld in de wolken 
zijn. 

Samen met alle inwoners van de Vlaamse Ardennen zijn wij de am-
bassadeurs van onze prachtige streek. Historische gebouwen, sites en 
landschappen zijn herkenbare bakens in een veranderende omgeving. Ze 
laten zien waar we vandaan komen, wie we zijn en welke ontwikkeling 
we doormaken.De erkenning als landschapspark is de garantie dat ons 
verhaal in de toekomst blijft verteld worden. “Ook voor Ronse is deze 
erkenning ontzettend belangrijk. Ze biedt heel wat kansen om onze 
mooie stad in de kijker te zetten en toeristisch te promoten. “Dat creëert 
bovendien extra kansen voor de lokale economie. De mooie reportage 
van Vlaanderen Vakantieland met Laura Govaerts en Gustaph op stap 
door Ronse met de Smaakkaart toont overduidelijk aan dat onze stad 
veel te bieden heeft”, zegt schepen Brigitte Vanhoutte.

Provinciaal onderwijs speelt in op maatschappelijke noden
Met de Kiempunten, Richtpunten, Groeipunten én veiligheidsopleidingen van PAULO, focust het provinciaal onderwijs op een 
aantal speci� eke opleidingen Met de N-VA aan het roer werd de voorbije jaren voortdurend geïnvesteerd om die opleidingen op 
hoog niveau te houden.

Nood aan goede opleidingen
“Het provinciaal onderwijs waakt erover steeds mee te zijn met 
maatschappelijke en technologische ontwikkelingen,” aldus 
eerste gedeputeerde Kurt Moens, bevoegd voor Onderwijs: “we 
zetten ook bewust in op STEM-opleidingen met heel veel aan-
dacht voor de praktijk.” “Onze economie schreeuwt voortdurend 
om goed opgeleide krachten,” vult gedeputeerde An Vervliet, 
bevoegd voor Economie, aan.  “Net omdat we door de voort-
durende innovatie binnen het  provinciaal onderwijs voeling 
blijven houden met de arbeidsmarkt, zijn de leerlingen van onze 
Richtpunten graag gezien bij de Oost-Vlaamse bedrijven en kun-
nen ze haast zonder uitzondering snel aan de slag.” 

Praktijkopleiding
“Recent nog werd bijvoorbeeld een vernieuwd schoonheidssalon 
geopend voor ons Richtpunt Gent-Oudenaarde. Concreet gaat 
het om twee kapperslokalen en een welnessruimte waar onze 
leerlingen van de kappers- en schoonheidsopleidingen hun 
finesses in de praktijk kunnen oefenen. De school staat dan ook 
terecht hoog aangeschreven binnen de sector,” vertelt gedepu-
teerde Moens. 

Integratie dankzij opleiding
Stilstaan is achteruitgaan, zo luidt het cliché. Het is dus niet al-
leen een kwestie voor de provinciale scholen om mee te zijn met 
hun tijd, ook werknemers doen er goed aan zich te blijven bij-
scholen. An Vervliet: “Met haar Groeipunten is de provincie één 
van de belangrijkste spelers binnen het volwassenenonderwijs. 
We bieden mensen niet alleen de kans om zich bij te scholen of 

te herscholen, maar via onze opleidingen Nederlands helpen we 
mee aan de integratie van nieuwkomers in de maatschappij én 
op de werkvloer. Daarmee nemen we een belangrijke maatschap-
pelijke verantwoordelijkheid op.”

Veiligheidsopleiding
“Dat laatste doen we overigens ook met onze veiligheidsoplei-
dingen in de Provinciale Academie voor Urgentiediensten en 
Lokale Overheden (PAULO),” vervolgt Kurt Moens. “Politie-
diensten, brandweerdiensten en ambulanciers rekenen volop op 
PAULO om hen voortdurend bij te spijkeren volgens de nieuwste 
technieken. Dat is een onmisbare ondersteuning voor onze loka-
le besturen en finaal ook alle burgers.”

www.n-va.be/ronse



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


